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Környezetvédelmi politika 
 

Az U-Terv tudatában van a környezet megóvásának és védelmének 

szükségességével. Vállalja, hogy elkötelezi magát a gyártás és összeszerelésre irányuló 

tevékenysége során keletkező környezeti hatások megelőzésére és minimalizálására. 

 

A vállalkozás vállalja a környezetvédelem kezelésének összehangolását a minőségirányítással 
és a munkahelyi veszélyek megelőzésével, mindezt a folyamatos javulás és fenntartható fejlődés 
állandó szem előtt tartásával ill. a környezeti hatásának csökkentése mellett. 

Elkötelezettségünk, amelyen e környezetvédelmi politika alapul, a következőkre irányul: 

- A vonatkozó környezetvédelmi jogszabályok és előírások, valamint ügyfeleink 
szükségleteiből és elvárásaiból eredő egyéb követelmények betartása. 

- A környezetszennyezés megakadályozása a legmegfelelőbb technológia alkalmazásával, 
lehetőség szerint csökkentve a szennyező anyagok kibocsátását, a hulladékok 
keletkezését, biztosítva azok hasznosítását és a természeti erőforrások megóvását. 

- Pozitív, felelősségteljes és őszinte hozzáállás tanúsítása a környezetvédelemért, valamint 
ügyfeleinkkel történő együttműködés elősegítése. 

- A villamosenergia hatékony felhasználásának támogatására, fenntartható fejlődés 
elősegítésére és az üvegházhatást okozó gázok és egyéb szennyező anyagok 
kibocsátásának csökkentése érdekében erőforrások mozgósítása és hozzárendelése. 

 

A vállalkozás betart minden környezetvédelmi előírást, és a jelen politikai irányelveit, 
amelyek rendszeresen felülvizsgálatra kerülnek annak biztosítása érdekében, hogy a szervezet 
tevékenységei, termékei és kínált szolgáltatásai mindig megfeleljenek azok természetének, 
mértékének és környezeti hatásainak. 

 

Ulreich Ádám 

U-Terv 

2022.04.11 
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Umweltpolitik 

 

U-Terv ist sich der Notwendigkeit bewusst, die Umwelt zu erhalten und zu schützen. Es 

verpflichtet sich die Umweltauswirkungen seiner Herstellung und Montagetätigkeiten zu 

vermeiden und zu minimalisieren. 

 

Das Unternehmen verpflichtet sich, das Management des Umweltschutzes mit dem 
Qualitätsmanagement und der Prävetion von Arbeitsgefahren zu koordinieren, alles im Hinblick auf 
kontinuirliche Verbesserung und nachhaltige Entwicklung bei gleichzeitiger Verringerung der 
Umweltbelastung. 

Unser Engagement für diese Umweltpolitik besteht darin: 

- Einhaltung geltender Umweltgesetze und –vorschriften und anderer Anforderungen, die 
sich aus den Bedürfnissen und Erwartungen unserer Kunden ergeben. 

- Vermeidung von Umweltverschmutzung durch Einsatz der am besten geeigneten Technologie, 
Reduzierung von Emissionen, wo möglich, Erzeugung von Abfällen, Sicherstellung ihrer 
Verwertung und Schonung natürlicher Ressourcen. 

- Positive, veratwortungsvolle und ehrliche Einstellung zum Umweltschutz und Förderung der 
Zusammenarbeit mit unseren Kunden. 

- Ressourcen mobilisieren und zuweisen, um die effiziente Nutzung von Elektrizität zu unterstützen, 
eine nachhaltige Entwicklung zu fördern und die Emissionen von Treibhausgasen und anderen 
Schadstoffen zu reduzieren. 

 

Das Unternehmen hält alle Umweltvorschriften und aktuellen Richtlinien ein, die regelmäßig 
überprüft werden, um sicherzustellen, dass die Aktivitäten, Produkte und Dienstleistungen der Organisation 
immer ihrer Art, ihrem Umfang und ihren Auswirkungen auf die Umwelt entsprechen. 

 

Adam Ulreich 

U-Terv 

11.04.2022 
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Environmental Policy 

  

U-Terv commits to meet all environmental rules and regulations pertaining to the industry and 

to strive to protect our environment through sound management practices and decisions. 

It commits itself to preventing and minimizing the environmental impacts of its manufacturing and 
assembly activities. 

The Company undertakes to coordinate the management of environmental protection with quality 
management and the prevention of occupational hazards, all with a constant focus on continuous 
improvement and sustainable development, in addition to reducing its environmental impact. 

We are committed to do and will: 

·          Comply with applicable environmental laws and regulations and other requirements arising from 
the needs and expectations of our customers 

·          Prevent pollution by using the most appropriate technology, reduce emissions of pollutants and 
waste generation where possible, and ensure their recyclability and conserve natural resources 

·          Operate with a positive, responsible, and conscientious attitude towards the environment and 
promote cooperation with our customers 

·          Ensure efficient and responsible use of resources, ie. electricity, to promote sustainable 
development and reduce emission of greenhouse gasses and other pollutants 

  

The Company complies with all regularly reviewed environmental regulations and policy guidelines, 
and establishes procedures to ensure that the Company's activities, products, and services offered always 
meet the requirements and expectations set out by said regulations. 

 

 

 

Adam Ulreich 

U-Terv 

11.04.2022 


